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 تعيين السيد ويلدر عضواً في  مجلس إدارة صدارة

انكًُُائُاخ تششكح انزَد انؼشتُح انضؼىدَح )أسايكى انضؼىدَح(، ػضىاً تًجهش إداسج  لأػًالفُزٌ ٍُ انضُذ واسٍَ وَهذس، انًذَش انرُذى ذؼُ

 و.3102ششكح صذاسج نهكًُُائُاخ )صذاسج(، اػرثاساً يٍ أول أكرىتش 

تأسايكى  ذِانًذَش انرُفُزٌ نرطىَش الاػًال انجذَانًهُذس أحًذ انخىَطش، ، نؼضى يجهش الإداسج انضاتق، خهفاً وَأذٍ ذؼٍُُ انضُذ واسٍَ

 انضؼىدَح، انزٌ ذقذو تئصرقانرّ يٍ ػضىَح يجهش إداسج صذاسج َظشاً لإسذثاطّ تأػًال ويضؤونُاخ أخشي.

 وقذ وجّ يجهش إداسج صذاسج شكشِ نهًهُذس انخىَطش نًا قذيّ يٍ جهىد ويشاسكح فاػهح أثُاء فرشج ػضىَرّ تانًجهش وانؼذَذ يٍ انهجاٌ.

أٌ ذقهذ يُصة انشئُش وكثُش الإداسٍَُ  ّوصثق نانكًُُائُاخ تأسايكى انضؼىدَح، نقطاعانضُذ وَهذس حانُاً يُصة انًذَش انرُفُزٌ شغم َو

و. كًا شغم يُصة 3102ج ورنك قثم أٌ َُضى لأسايكى انضؼىدَح ػاو دتقضى انثىنًُشاخ انراتغ نششكح سَهُاَش نهصُاػاخ انًحذوانرُفُزٍَُ 

و. وَرًرغ انضُذ وَهذس تخثشج  طىَهح فٍ يجال يصافٍ انثرشول 3101و انً 3112نششكح ذُراٌ نهكًُُائُاخ فٍ انقرشج يٍ  انؼضى انًُرذب

 وانصُاػاخ انثرشوكًُائُح ذصم إنً ثلاثٍُ ػاياً فٍ ششكاخ ػانًُح فٍ كم يٍ أيشَكا انشًانُح وأيشَكا انجُىتُح وآصُا.

ج يغ يشذثح انششف يٍ جايؼح واشُطٍ وحصم ػهً شهادج انثكانىسَىس فٍ انهُذصح انكًُُائُح، ثى وانجذَش تانزكش، أٌ انضُذ وَهذس قذ ذخش

 حصم ػهً دسجح انًاجضرُش فٍ انًانُح يٍ جايؼح شُكاغى، وكلا انجايؼرٍُ تانىلاَاخ انًرحذج الأيشَكُح.

***   ***   *** 

 

Wilder Joins Sadara Board of Directors 
 
Warren W. Wilder, Executive Director of the Chemicals business of the Saudi Arabian Oil Company (Saudi 
Aramco), has been named to the board of directors of Sadara Chemical Company (Sadara), effective 
October 1, 2013.  
 
Mr. Wilder succeeds Ahmad O. Al-Khowaiter, who is the executive director, New Business Development 
at Saudi Aramco.  
 
Sadara’s board of directors expressed sincere thanks and gratitude to Al-Khowaiter for his efforts and 
effective contribution during his tenure as a member of the board of directors and various committees. 
 
Mr. Wilder currently serves as the Executive Director of Saudi Aramco’s Chemicals business.  Prior to 
joining Saudi Aramco in 2013, he was President and CEO, Polymer Business, of Reliance Industries Ltd.  
He served as Managing Director of Titan Chemicals Corp. Bhd. from 2008 to 2010.  He has worked in the 
refining and petrochemical industry for 30 years with rich international experience, including North and 
South America and Asia Pacific.   
 
Mr. Wilder was educated in the U.S. and graduated with honors in Chemical Engineering from the 
University of Washington in Seattle, and completed his MBA in Finance at the University of Chicago.   
 


